
Urząd Miejski w Czaplinku 

data ~1.~JfG,.;~~i;~~-- 
ilość załączników . 
zarejestrowano pod poz .. 
pr1ydzielono ·:. 
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Protokół z komisji Organizacyinei, Rozwoiu i Infrastruktury Gminy Czaplinek 
w dniu 24.11.2022 r. 

W dniu 24.XI.2022 r. zostało zwołane posiedzenie komisji Organizacyjnej, 
Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek. 

Lista obecności na zebraniu stanowi załącznik do nnuejszego protokołu 
(Załącznik nr 1) 

Podczas zebrania przewodniczący komisji Sebastian Matułojć 
poinformował, że przewiduje następujący porządek obrad dzisiejszej komisji: 

1. Omówienie przez projektantów zmian w planach zagospodarowania 

przestrzennego. 

2. Omówienie spraw zgłoszonych przez mieszkańców Gminy Czaplinek. 

3. Omówienie materiałów na najbliższą sesję Rady Miasta. 

4. Sprawy różne. 

Adl) 

Na początku spotkania głos zabrała pani J; K. B; , która 

omówiła zmiany proponowane w planie zagospodarowania przestrzennego ( projekt 

uchwały 525/22) w obrębie ul. Lipowej, OSW Czaplinek, Osiedla 700-lecia. Radni 

nie mieli żadnych pytań do przedstawionych zmian w planie zagospodarowania 

przestrzennego. 

Wprowadzenie do projektu uchwały 526/22 omówiła pani Kamila Rodak - 

Szydłowska. Następnie szczegółowo wprowadzone zmiany zostały przedstawione 

przez panią J, M, · O. 



Ad 2) Podczas komisji głos zabrała pani H, L. , która przedstawiła 

sytuacje dotyczącą nieruchomości jej syna, która znajduje się w miejscowości Nowe 

Drawsko. Głos w tej sprawie zabrał radny Władysław Wojtowicz, który 

poinformował, że komisja rolnictwa była tam na miejscu i w tej sprawie nie podjęła 

żadnej decyzji. Przewodniczący komisji organizacyjnej poinformował, że warto 

byłoby się udać tam na miejsce jeszcze raz, żeby mieć jasność w sprawie 

podejmowania jakichkolwiek decyzji w tej sprawie. Radni ustalili, że po najbliższej 

sesji udadzą się do Nowego Drawska i zapoznają się z tą sprawą na miejscu. 

Następnie swoją sprawę omówiła pani A. J. , która wybudowała sieć 

wodociągowo kanalizacyjną do swojego ośrodka wypoczynkowego i zwróciła się 

do Burmistrza i prezesa ZGK o odpłatne przejęcie tej sieci za kwotę 147 tyś zł 

z możliwością rozłożenia na 5- 7 rat. Radni przedyskutowali całą sprawę 

i po informacji otrzymanej od pani skarbnik, dotyczącej konieczności zabezpieczenia 

całej kwoty w budżecie na to zadanie ustalono, że najpierw o możliwościach 

przejęcia tej inwestycji powinien wypowiedzieć się prezes ZGK. 

Ad 3) 

• Projekt uchwały 524/22- omówił pan Janusz Bartczak. Radny Wacław 

Mierzejewski zadał pytanie dotyczące wielkości środków finansowych 

przeznaczonych na współpracę Gminy Czaplinek . . . z orgamzacj ami 

pozarządowymi. Burmistrz odpowiedział, że wielkość nakładów finansowych 

na współpracę będzie podobna jak w ubiegłym roku. 

• Projekty uchwał 527 /22, 531/22 - omówiła pani Barbara Dąbrowska - 

Łątkowska - bez uwag, 

• Projekty uchwał 528/22, 529/22, 530/22 - omówiła pani Kamila Rodak - 

Szydłowska - bez uwag, 

• Projekt uchwały 532/22 - omówił pan Tomasz Marciniak - bez uwag, 
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• Projekty uchwał 533/22, 534/22, 535/22 - omówiła szczegółowo pam 

Manuela Nowak 

Ad 4) Sprawy różne. 

W sprawach różnych głos zabrała pani radna Ewa Sobczak, która poinformowała, 

że warto byłoby podjąć uchwałę regulującą tryb zdalny pracy Rady Miejskiej. 

Radny Michał Olejniczak poinformował radnych, że poszczególne komisje powinny 

wypracować na swoich posiedzeniach plany pracy na kolejny rok. 

Protokół sporządził 
Sebastian Matułojć 

Przewodniczący Komisji 
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